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Minister-president Rutte bezoekt Israël en de Palestijnse gebieden 

Nieuwsbericht | 24-10-2022 |  

Minister-president Rutte bracht maandag 24 en dinsdag 25 oktober 2022 een bezoek 

aan Israël en de Palestijnse gebieden. Het bezoek stond in het teken van het 

onderhouden van de nauwe banden met zowel Israël als de Palestijnse Autoriteit en het 

belang dat het kabinet hecht aan het Midden-Oosten Vredesproces. 

 

Daar bleef het echter niet bij, 

de premier had al eerder 

aangegeven op maandag de 

24ste van 18:00 uur tot 19:00 

uur met de (oud) Nederlandse 

overlevenden te willen 

spreken. Dat bericht naar de 

Nederlandse Ambassade zette 

meteen de afdeling VenO, 

onder de bezielende leiding 

van Wilma Blok, aan het werk. 

De ambassade verstuurde 

invitaties door middel van een 

persoonlijke brief; dat bleek 

meteen al lastig, gezien de 

trage afhandeling van de 

Israëlische posterijen; dan 

maar telefonisch en via e-mail 

uitnodigen. 

 

Een geschikte lokatie moest worden gevonden, liefst op een plek die voor de premier snel bereikbaar 

was. 

In Beit Mozes te Jeruzalem werd het auditorium gereed gemaakt in Nederlands/Israëlische stijl met 

keurig gedekte tafels voorzien van witte tafellakens, waarop de nodige dranken en hapjes. 
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Van heide en ver kwamen ze naar Beit Mozes in Jeruzalem 

 

Vanuit Beth Joles met het Beth Joles busje onder leiding van André Boers, voorzitter van de Raad 

van Bestuur, deze keer in de rol van begeleider/chauffeur. 

De gasten uit Beth Juliana werden op comfortabele Royal Class opgehaald door de superchique 

ambassade-bus en vanuit het Zuiden kwam men met eigen transport; taxi, auto of openbaar vervoer. 

‘Wij ontvangen u graag met een plakje cake en een drankje’, meldde de ambassade bij de uitnodiging. 

Er bleek duidelijk meer dan alleen het plakje cake, er was zelfs nostalgisch eigen gebakken boterkoek 

en niet eens uit een trommeltje. 

Iedere gast werd naar zijn/haar tafel verwezen, waarop de Israëlische 

en Nederlandse vlag; een naamplaatje gaf de plek aan, opdat degenen 

die hadden aangegeven met de premier te willen spreken, de juiste 

plaats kregen toegewezen. 

De premier had de wens te kennen gegeven veel overlevenden te 

willen aanhoren en dat betekende dat een ieder die dat op prijs stelde, 

een beperkt aantal minuten kreeg. 

Bij aankomst in de zaal werd de minister-president enthousiast ontvangen met applaus, hij heette alle 

gasten welkom en ging daarna van tafel naar tafel. 

Mark Rutte heeft een buitengewoon geheugen, onmiddellijk herkende hij degenen die hij eerder had 

ontmoet, waaronder Mirjam Bolle, die met haar 105 jaren eerst nog twijfelde of zij wel zou komen, 

alsmede oud-journalist en verslaggever Eddo Rosenthal. 

Diverse onderwerpen kwamen aan de orde; het toenemend antisemitisme, oorlogsverleden alsmede 

het lot van dierbaren. 

Redactie Aleh zat aan tafel vier en mocht als eerste het woord doen; geen persoonlijk verhaal, maar 

uiterst zakelijk vroegen wij de premier om aandacht voor twee belangrijke zaken. 

 

Allereerst het spraakmakende arrest 

van de Nederlandse Hoge Raad op 24 

december 2021, waarbij korte metten 

werd gemaakt met het heffen van 

belasting op fictieve rendementen. 

Niet alleen veel spaarders zijn hiervan 

de dupe, ook de uitkeringsgerechtigden 

voelen het effect van die regeling; 

immers zij worden maandelijks gekort 

op hun uitkering. 

Op 4 februari van dit jaar is daarover 

een brief gestuurd aan VWS-

staatssecretaris Maarten van Ooijen, 

met het verzoek om compensatie. 

Wij citeerden daarbij de uitspraak van staatssecretaris van Financiën Marnix van Rij: ‘iedere aangifte 

individueel nacijferen is geen optie’.  

Wij haakten hierop in met de opmerking dat er alle begrip is voor de onmogelijke opgaaf alle 

uitkeringsgerechtigden individueel door te rekenen; dat zou een overmatig grote werkdruk voor de 

afdeling VenO alsmede op de Pensioen- en Uitkeringsraad geven. Ook in deze situatie zou een 

algeheel geldende regeling kunnen worden toegepast. 

Wij worden er niet jonger op- vervolgden wij- doch vertrouwen erop dat u de verantwoordelijke 

minister en staatssecretaris op deze zaak wijst en er bij hen aandringt haast te maken met ons recht op 

compensatie.’ 
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Een tweede onderwerp dat ter tafel kwam gaat veel Nederlanders in het buitenland aan. 

Nederland staat nog steeds geen dubbele nationaliteit toe en dat betekent o.a. voor ons hier in Israël 

dat wanneer wij aan de huidige verkiezingen zouden hebben willen deelnemen, een Israëlisch 

paspoort nodig is, doch dat met het verkrijgen daarvan het Nederlanderschap automatisch teloor gaat. 

 

In tegenstelling tot het eerste onderwerp 

(voor de uitkeringsgerechtigden is er 

geen grote vereniging meer die haar 

belangen behartigt): voor de 

Nederlanders in het buitenland is er de 

SNBN (Stichting Nederlanders in het 

Buitenland).  

Op 3 oktober j.l. vond er onder leiding 

van de premier een Zoom-discussie plaats 

met een aantal kamerleden, met als 

thema: ‘Modernisering 

Nationaliteitsrecht (dubbele 

nationaliteit)’. De premier verwacht dat 

discussies hieromtrent op niet al te lange 

termijn in de Tweede Kamer kunnen 

plaatsvinden. Voor meer informatie, 

raadpleeg de website van de SNBN.  

 

 

https://www.nederlandersbuitennederland.nl/ 
 

 

Het belang van Mark Rutte’s bezoek werd 

nogmaals onderstreept door aanwezigheid van de 

NOS (Nederlandse Omroep Stichting). 

Een reporter vroeg een aantal aanwezigen om een 

korte samenvatting van hetgeen met de Minister-

president was besproken; diezelfde avond nog 

werden de interviews op de Nederlandse tv 

uitgezonden. 

 

Wij allen hebben dit bezoek als uiterst positief 

ervaren, de buitengewone inzet en gastvrije 

ontvangst door het ambassadepersoneel, alsmede 

een oprecht geïnteresseerde premier, die grote 

belangstelling toonde en een luisterend oor had 

naar al degenen die wat te vertellen of te vragen 

hadden. 

Dank u Minister-president en leden van de 

ambassade, het was een onvergetelijke ontmoeting. 

 

Redactie Aleh 

 

(de high resolution foto’s zijn door de Nederlandse ambassade ter beschikking gesteld) 

https://www.nederlandersbuitennederland.nl/

